
PROTOKÓŁ NR  25/17

z posiedzenia Komisji Oświaty i Kultury, 

które odbyło się 28 marca 2017 roku

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 16:00, zakończyło o godz. 17:00.

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Anna Klepacz – Przewodnicząca komisji 

2. Zofia Ujma

3. Krzysztof Gorczyca

4. Ewa Pędziwiatr

Nieobecni usprawiedliwieni: Artur Wrona

Nieobecni nieusprawiedliwieni:

Obecni spoza grona Członków Komisji:

1. Sławomir Jakóbowski

2. Aniela Woźniak

3. Krystyna Konieczna

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia – zatwierdzenie porządku obrad.

2. Zapoznanie się i zaopiniowanie projektów uchwał w/s:

a)  ustalenia  kryteriów  wraz  z  liczbą  punktów  w  postępowaniu  rekrutacyjnym  do  publicznych

przedszkoli,  oddziałów  przedszkolnych  w  szkołach  podstawowych,  dla  których  organem

prowadzącym jest Gmina Miejska Kowary;

b)  w sprawie określenia kryteriów rekrutacji do pierwszych klas publicznych szkół podstawowych;

c) w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego;

d) w sprawie założenia Branżowej Szkoły I stopnia w Kowarach.

3. Sprawy różne.

Ad  1. Posiedzenie  komisji  otworzyła  i  przywitała  zebranych  Przewodnicząca  P.  Anna  Klepacz.

Przedstawiła porządek obrad, który został zaakceptowany jednogłośnie.

Ad 2. Projekt uchwały omówiła szczegółowo Pani Aniela Woźniak. Uchwała w sprawie rekrutacji do

publicznych  przedszkoli  i  w  sprawie  rekrutacji  do  pierwszych  klas  publicznych  szkół  podstawowych  nie

zmieniły się pod względem merytorycznym a jedynie zostały przystosowane do nowych przepisów związanych

z  reformą  szkolnictwa.  Wszystkie  uchwały  dotyczące  oświaty  zostały  zaopiniowane  pozytywnie

(jednogłośnie).

Ad  3. W  sprawach  różnych  Radna  Pani  Ewa  Pędziwiatr  zasugerowała  aby  przemyśleć  projekt

utworzenia nauki w szkole podstawowej w systemie „wieczorowym”,  dla młodych ludzi  między 15-18 lat,

kiedy  to  obowiązuje  obowiązek  szkolnej  edukacji.  Radni  dyskutowali  na  ten  temat.  Umożliwiłoby  to

jednostkom, które nie skończyły szkoły podstawowej uzupełnić edukację podstawową.

     Na tym posiedzenie zakończono.



Wnioski Komisji:

1.  Komisja Oświaty i Kultury pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał w sprawie:

a)  ustalenia kryteriów wraz z liczbą punktów w postępowaniu rekrutacyjnym do publicznych przedszkoli,

oddziałów przedszkolnych;

b) w sprawie określenia kryteriów rekrutacji do pierwszych klas publicznych szkół podstawowych;

c) w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego;

d) w sprawie założenia Branżowej Szkoły I stopnia w Kowarach.

Wszystkie uchwały zostały zaopiniowanie pozytywnie jednogłośnie.

Protokołowała:                                                                                                 Przewodniczący Komisji:

   Zofia Ujma                                                                                                             Anna Klepacz


